
A.De Rossi: Musimy wiele poprawić przy grze w powietrzu
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Po zakończeniu spotkania z Genoą, które dało Giallorossim awans do

półfinału Coppa Italia, trener zespołu, Alberto De Rossi, udzielił krótkiego

wywiadu dla vocegiallorossa.it, gdzie podsumował mecz oraz

wypowiedział się o Nicolo Curtim, 16-letnim obrońcy Perugii, który może

zasilić na dniach sektor młodzieżowy Romy.

 

- Rozegraliśmy rewelacyjną pierwszą część gry. Wyszliśmy na murawę w dosyć

niekonwencjonalnym ustawieniu, na papierze i w moim umyśle, które jako jedyne

mogło sprawić kłopoty Genoi, używając jako broni szybkości. Czy było w tym trochę

hazardu? Tak, jednak jeśli chce się osiągać znaczące rezultaty, trzeba być

odważnym. Dlaczego po przerwie było nam ciężko? Musimy oczywiście popracować

nad tymi długimi piłkami mijającymi naszą obronę. W tych przypadkach jesteśmy

zbyt często w tarapatach. Jeśli mamy piłkę na ziemi, ocieramy się o doskonałość, w

powietrzu, zwłaszcza w grze obronnej, musimy dużo poprawić. Ewentualny angaż

Curtiego? W tej chwili nic nie powiem. Dopóki transfer nie jest oficjalny, nie ma

sensu o tym mówić. Tak jak mówiłem w przypadku Nico Lopeza, kiedy będę miał

jego do dyspozycji, będę z radością o nim mówił.

 

Primavera Romy wróci na boisko po czterotygodniowej przerwie. 14 stycznia,

Giallorossi zagrają w 14 kolejce Campionato z Juve Stabia. W półfinale Coppa Italia,

młodzieżowców Romy czeka dwumecz z Milanem. W drugiej parze zagrają

Fiorentina i Juventus.
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